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 ZÁPIS 
z 3. veřejného zasedání Zastupitelstva města Šlapanice, 

konaného dne 22. dubna 2015 

__________________________________________________________________________________ 

 
Přítomni: viz prezenční listina 
 
Návrh programu jednání:   

1. Zahájení 

2. Jmenování zapisovatele a sčitatele 

3. Určení ověřovatelů zápisu 

4. Schválení programu jednání 

5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

6. Kupní smlouva na prodej nemovité věci, pozemek p. č. 106/3, k. ú. Bedřichovice 

7. Informování zastupitelstva – doporučení kontrolního výboru 

8. Poskytnutí dotací z rozpočtu města 

9. Rozpočet sociálního fondu na rok 2015 

10. Informace o provedených rozpočtových opatřeních 

11. Informace ST, MST, TAJ 

12. Informace z výborů zastupitelstva 

13. Diskuse členů ZM 

14. Diskuse občanů 

15. Závěr 

 
ad 1. Zahájení 
Starostka zahájila 3. veřejné zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 17:00 hodin a 
přivítala přítomné zastupitele a občany. Dále konstatovala, že v kinosále je přítomno 20 
členů zastupitelstva. Omluvil se pan Jiří Kopeček, který přijde později. Zastupitelstvo je tedy 
usnášeníschopné. Dále oznámila nahrávání průběhu zasedání, které bude vysíláno na 
webových stránkách města Šlapanice.  
 
 
 
ad 2. Jmenování zapisovatele a sčitatele  
Zapisovatelkou jmenována paní Štěpánka Benadová; sčitatelkou paní Bc. Milada Havlínová. 
 
 
 
 ad 3. Určení ověřovatelů zápisu 
Starostka – za ověřovatele zápisu určeni zastupitelé: pan Vítězslav Šudák a pan Pavel 
Horák. Oba ověřovatelé projevili souhlas s návrhem.  
 
 
ad 4. Schválení programu jednání 
Starostka seznámila s návrhem programu v souladu s pozvánkou, zaslanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací, zveřejněnou na úřední desce. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje program jednání dle zaslané pozvánky. 
Hlasování: 20 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
PRO hlasovali: 
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Petr, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, 
Klaška Michal, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Svatopluk, Novák Zdeněk, 
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Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná 
Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
Starostka – úkol: odměňování členů výborů a komisí zatím ukončen nebyl. 
 
 
  
ad 6. Kupní smlouva na prodej nemovité věci, pozemek p. č. 106/3, k. ú. Bedřichovice 
Místostarosta  

- jedná se o pozemek za zástavbou garáží v ulici Studýnky, který je pro město 
nevyužitelný; není k němu přístup z veřejného prostranství. 

Horák Pavel  
- kdo inicioval odprodej pozemku? Cena neodpovídá ceně, která již dříve byla 

nastavena na odprodej městského pozemku ve výši 120 Kč/m².  
Místostarosta 

- iniciátory byli žadatelé; podklad do RM předložil  OISM, který toto projednal s manželi 
Šlesingerovými. 

JUDr. Dolníčková 
- na prodej pozemku byl vyvěšen záměr, ale nikdo se nepřihlásil; tato cena byla pro 

kupující maximálně přístupná; kupující zajišťují úklid pozemku města, proto se 
přistoupilo na tuto cenu 

Horák Pavel 
- považuje kupní cenu za velmi nízkou 
- opět připomněl, že podkladové materiály nejsou podepsány tak, jak by měly být 

(chybí podpisy předkladatele) 
Místostarosta 

- vysvětlil, že v době, kdy se odesílaly podkladové materiály, ještě nebylo jisté, kdo 
bude konkrétní bod předkládat. 

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. KS-2015-04 na prodej pozemku p. č. 106/3, o výměře 
55 m², v k. ú. Bedřichovice, z vlastnictví prodávajícího města Šlapanice do vlastnictví 
kupujících. Kupní cena ve výši 5 000 Kč byla stanovena dohodou. 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 7 SE ZDRŽELO   
PRO hlasovali: 
Hermann Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Migdauová Kateřina, Novák 
Zdeněk, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná 
Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel 
Zdržel se hlasovali: Burianová Jiřina, Horák Petr, Horák Pavel, Králová Marie, Novák 
Svatopluk, Sova Tomáš, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
 

ad 7. Informování zastupitelstva – doporučení kontrolního výboru 
Starostka 

- 20. zasedání ZM schválilo doporučení kontrolního výboru ke stanovení pravomocí a 
povinnosti informování zastupitelstva osobami, pověřenými pro zastupování města ve 
smyslu ust. § 84 odst. 2 písm. f) a písm. g) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích. 

Ing. Zmeškal 
- existuje veřejně přístupný seznam všech organizací, kde má město svého zástupce? 
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- dává návrh, aby tento přehled byl k dispozici. 
Starostka 

- návrh Ing. Zmeškala bere jako podnět. 
Návrh usnesení: 
ZM ukládá delegovaným zástupcům města ve společnostech s majetkovou účastí ve 
společnostech, jejichž je město členem a určenému členu zastupitelstva pro 
spolupráci s pořizovatelem územního plánu informovat pravidelně zastupitele o 
činnosti na zasedání zastupitelstva. 

Hlasování: 20 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   

PRO hlasovali: 
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Petr, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, 
Klaška Michal, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Zdeněk, Novák Svatopluk, 
Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná 
Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
 
Pozn.: V 17:19 se dostavil pan Jiří Kopeček, přítomno 21 zastupitelů. 
 
 
 
ad 8. Poskytnutí dotací z rozpočtu města 
Místotarosta  

- celkem 30 organizací podalo žádost o poskytnutí dotací z rozpočtu města v celkové 
výši 1 482 500 Kč. Žádosti byly projednány finančním výborem a komisí pro výchovu, 
vzdělávání, sport a využívání volného času dětí a mládeže a schváleny radou města. 
Žádosti nad 50 000 Kč podléhají schválení zastupitelstvem města. 

Horák Pavel 
- dotázal se, proč jsou předkládány zastupitelstvu ke schválení dvě dotace, které 

nepodléhají schválení v ZM – Kynologický klub a Junák - svaz skatů a skautek. 
Ing. Staněk 

- odkázal na vedoucí finančního odboru Ing. Havlíčkovou, která tyto materiály 
předkládala 

Ing. Havlíčková  
- předpokládala, že již od částky 50 000 schvaluje zastupitelstvo města 

Pavel Horák 
- odkázal na zákon o obcích, kde je uvedeno, že schválení dotací nad 50 000  Kč 

podléhá schválení zastupitelstvu obce 
MVDr. Růžička 

- navrhuje navýšit o1 Kč Kynologickému klubu a o 1 Kč Junákovi 
Horák Pavel 

- dává protinávrh: 
ZM schvaluje poskytnutí dotací organizacím, uvedených v tabulce č. 2, s navýšením o 
5 000 Kč pro Kynologický klub Šlapanice na 55 000 Kč,  o 5 000 Kč pro Junák – svaz 
skautů a skautek ČR na 55 000 Kč a SK Šlapanice o 50 000 Kč na 200 000 Kč. Navýšení 
celkem o 60 000 Kč na částku 610 000 Kč. 
Hlasování: 9 PRO – 12 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
PRO hlasovali:  
Burianová Jiřina, Horák Petr, Horák Pavel, Králová Marie, Novák Zdeněk, Novák Svatopluk, 
Sova Tomáš, Vavro Ivan, Zycháček Jan 
PROTI hlasovali:  
Hermann Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří, Migdauová 
Kateřina, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná 
Michaela, Zmeškal Pavel 
Protinávrh nebyl přijat. 
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Protinávrh MVDr. Růžičky: 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje poskytnutí dotací organizacím, uvedených v tabulce č. 2, s navýšením o 
1 Kč pro Kynologický klub Šlapanice na 50 001 Kč,  o 1 Kč pro Junák – svaz skautů a 
skautek ČR na 50 001 Kč. Navýšení celkem o 2 Kč na částku 550 002 Kč. 
Hlasování: 12 PRO – 9 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Protinávrh byl přijat. 
PRO hlasovali: 
Hermann Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří, Migdauová 
Kateřina, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná 
Michaela, Zmeškal Pavel 
PROTI hlasovali:  
Burianová Jiřina, Horák Petr, Horák Pavel, Králová Marie, Novák Zdeněk, Novák Svatopluk, 
Sova Tomáš, Vavro Ivan, Zycháček Jan 
Protinávrh byl přijat. 
 
 
 
 
ad 9. Rozpočet sociálního fondu na rok 2015 
Starostka  

- v souladu se zákonem č. 250/2009 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtů  a směrnicí Tvorba a čerpání sociálního fondu je předkládán návrh rozpočtu 
sociálního fondu na rok 2015.  

Ing. Zmeškal 
- dotázal se, kolik je příspěvek zaměstnavatele na stravné zaměstnance 
- navrhuje prověřit finančním výborem a zmapovat zvyklosti v městech stejných 

parametrů  
Místostarosta 

- 60 Kč je součet příspěvku zaměstnavatele a zaměstnance 
Návrh Ing. Zmeškala: 
Návrh usnesení: 
ZM ukládá finančnímu výboru prověřit výši příspěvků zaměstnavatele na závodní 
stravování porovnáním s jinými městy podobné velikosti. 
Hlasování: 16 PRO – 0 PROTI – 5 SE ZDRŽELO  
PRO hlasovali: Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Petr, Karásek Aleš, Klaška Michal, 
Kopeček Jiří, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Zdeněk, Růžička Radek, Riegerová 
Gabriela, Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel  
ZDRŽELI SE hlasování: 
Kadlc Zdeněk, Zycháček Jan, Horák Pavel, Novák Svatopluk, Sova Tomáš  
Návrh byl přijat. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočet sociálního fondu na rok 2015 s celkovou částkou 
disponibilních zdrojů 1 358 687,82 Kč, předpokládanou výší čerpání fondu 1 188 000 
Kč a očekávaným zůstatkem k 31.12.2015 ve výši 170 687,82 Kč. 
Hlasování: 21 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
PRO hlasovali: 
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Petr, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, 
Klaška Michal, Kopeček Jiří, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Zdeněk, Novák 
Svatopluk, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák 
Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
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ad 10. Informace o provedených rozpočtových opatření 
Starostka 

- jedná se o rozpočtová opatření č. 3/2015, 4/2015 a 5/2015. Rozpočtové opatření č. 
3/2015 je bez zvýšení celkových příjmů a výdajů; rozpočtové opatření č. 4/2015 se 
zvýšením celkových příjmů a výdajů ve shodné výši 254 700 Kč a rozpočtové 
opatření č. 5/2015 se zvýšením celkových příjmů i celkových výdajů ve shodné výši o 
4 000 Kč. 

Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí bez hlasování informaci o provedených rozpočtových opatření č. 
3/2015, 4/2015 a 5/2015. 
 
 
 
 
ad 11. Informace ST, MST, TAJ 
Starostka podala informace: 

- odvolání ředitele ZŠ Šlapanice 

 15. schůze RM dne 15.04.2015 projednávala návrh školské rady na odvolání 
ředitele ZŠ z funkce ředitele, stížnost odborů a rodičů na práci ředitele školy a 
petici zaměstnanců  

 hodnotila schopnosti ředitele školy hospodařit s majetkem - nebyl dořešen 
odcizený a zničený majetek školy při rekonstrukci; škola přefakturovala 
úhradu faktur ve výši 1,4 mil. Kč městu, neboť neměla dostatek finančních 
prostředků ve svém rozpočtu 

 16.04.2015 přezval Mgr. Skočovský odvolání z funkce 

 školu povede statutární zástupce RNDr. Antonín Šerý do doby, než bude 
vybrán nový ředitel 

- zveřejňování smluv 
v rámci transparentnosti úřadu schválila rada města pravidla pro zveřejňování smluv, 
která budou platit od 01.05.2015 

- ICEC 
po skončení zasedání se uskuteční pracovní setkání zastupitelů, z něhož by měla 
vzejít deklarace vůle volebních uskupení, jak postupovat dále v řešení otázky ICEC 

- Průmyslová zóna Šlapanice 
uskupení se neschází a nevyvíjí žádnou činnost; společnost CTP byla vyzvána 
k jednání ohledně dalšího osudu průmyslové zóny s ohledem na dlouhodobý 
nesouhlas MŽP, který znemožňuje realizaci zóny; doposud bez odpovědi 

- Bytové družstvo Šlapanice 
v měsíci únoru se uskutečnila členská schůze, na níž byl předsedou družstva zvolen 
místostarosta Mgr. Michal Klaška a místopředsedou David Charvát. Vzhledem 
k tomu, že nebyla 100 %  účast členů, nebyly schváleny nové stanovy 

- napojení Bonagro 
prověřuje se možnost a výhodnost napojení z bioplynové stanice a odběru tepla pro 
školu, knihovnu či úřad 

- projekty: 

 KD Bedřichovice 
vysoutěžena nová podlaha; ve druhém výběrovém řízení dosaženo snížení 
nabídkové ceny o cca 210 000 Kč; cílem je předání stavby k užívání do 
podzimu 2015; probíhá výběrové řízení na projektovou dokumentaci objektu č. 
2 

 cyklostezka Ponětovice 
město vyzvalo k jednání  vlastníka pozemku na nedokončené stezce 
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 cyklostezka Bedřichovice 
vlastník pozemků v plánované trase vyzván k dohodě – vyslovil předběžný 
souhlas 

 vzduchotechnika Opuštěná 9/2 
do konce měsíce bude předána projektová dokumentace; potom bude 
následovat výběrové řízení na veřejnou zakázku 

 čistírna odpadních vod na skládce 
v průběhu měsíce května bude ukončeno vodoprávní řízení a vydáno stavební 
povolení 

 lokalita Jiráskova ulice 
připravuje se studie využití lokality 

 dotace 
požádáno o dotace z rozpočtu JMK na provoz seniorbusu, vybavení hasičů, 
obnovu kulturních památek, modernizaci dětských hřišť, akce Zdravé město, 
Šlapanické slavnosti, vybavení městské policie 

 ulice Seifertova 
občané se obrátili na RM o pomoc při dobudování povrchu komunikace; 
ovšem ta je doposud ve vlastnictví p. Štěpánka, proto ji nemůže město 
převzít; nutné společné jednání občanů s p. Štěpánkem; město je ochotno se 
zúčastnit 

 Projekt meziobecní spolupráce 
projekt prodloužen do 31.10.2015; návrh na vytvoření dobrovolného svazku 
obcí Šlapanicko; cílem je zajištění čerpání dotací z evropských fondů 

 Brněnská metropolitní oblast 
V rámci integrované strategie budou podporovány především integrované 
projekty, které řeší potřebné problémy s dopadem širším než jedna obec či 
město 

- pozvání na prezentaci záměrů Zásad územního rozvoje Jihomoravského kraje, které 
se uskuteční v úterý 28.04.2015 v 17 hodin v zasedací místnosti MěÚ Šlapanice; 
zásady obsahují záměry, které se budou dotýkat Šlapanic (rozvoj letiště, koridor 
vysokorychlostní tratě, rozšíření dálnice D1, dopravní řešení na jihu Brna včetně 
tangent) 

MS 
- bod z minulého zasedání ZM – převod majetku ze společnosti Brněnská pole; RM 

doporučuje podepsat darovací smlouvu 
- stavba okružní křižovatky Podolí; vybrána firma FIRESTA; město Šlapanice bude 

hradit část nákladů (náklady města budou činit celkem 1 mil. Kč) 
- požádal zastupitele o včasné předávání případných připomínek k navrhovaným 

usnesením (ještě před zasedáním zastupitelstva) 
Mgr. Hanáková, pověřena vedením kanceláře tajemníka 

- personální záležitosti: 

 výběrovým řízením na vedoucí OISM byla vybrána a schválena Ing. Tamara 
Mazlová, Ph.D s nástupem do funkce od 15.04.2015 

 v prvním kole výběrového řízení na funkci tajemníka úřadu nedoporučila 
výběrová komise žádného uchazeče; přihlášky do nového výběrového řízení 
lze podávat  do 11.05.2015 

- v souvislosti s vypsáním výběrového řízení na ředitele základní školy jsou vyzýváni 
zástupci, kteří jsou povinni dle školského zákona být účastni tomuto konkursnímu 
řízení, do výběrové komise; komise bude jmenována na příštím jednání rady města 
29.04.2015; ústní pohovory pravděpodobně proběhnou od 08. do 12.06.2015. 
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ad 12. Informace z výborů zastupitelstva 
Ing. Staněk, předseda finančního výboru 

- finanční výbor se sešel jedenkrát 
- předmětem schůze bylo projednání žádostí místních organizací a spolků o dotace 

z rozpočtu města 
- FV projednal a předal připomínky k pravidlům ke zveřejňování smluv města 
- bylo připomínkováno zadávání zakázek malého rozsahu 
- provedena kontrola § 6171 vnitřní správa 

ZM bere na vědomí zprávu finančního výboru bez hlasování. 
 
Mgr. Novák, předseda kontrolní výboru 

- kontrolní výbor se sešel jedenkrát 
- zabýval se řešením skládky SATESO; byla vytvořena pracovní skupina ve složení 

Ing. Kolbábek, Ing. Zmeškal a doc. Novák 
- KV žádal o součinnost odbor životního prostředí prostřednictvím místostarosty 
- požádali sekretariát o zaslání zápisů z RM všem členům; vyřešeno s místostarostou 

ZM bere na vědomí zprávu kontrolního výboru bez hlasování. 
 
 
Ing. Hýbela, předseda Osadního výboru Bedřichovice 

- osadní výbor se sešel jedenkrát 
- prioritou jsou akce „náměstí“ a „kulturní dům“ 
- poděkování radě města za schválení projektu pro druhou polovinu rekonstrukce 

kulturního domu 
- žádá RM, aby zvážila, zda výběr projekční kanceláře by měl být prováděn  

elektronickou aukcí   
- dotázal se, zda je správné a jisté, že architekt, který je nejlevnější, je také nejlepší? 

Ing. Leplt 
- od měsíce března letošního roku je povoleno, že nízká cena není jediným 

rozhodujícím ukazatelem 
Bc. Vavro 

- dotázal se, na jaký stupeň je vypsána výzva 
Ing. Leplt 

- výzva je vypsána na kompletní projektovou dokumentaci 
Starostka 

- nejdříve se nechá doběhnout výběrové řízení 
- spolupráce s arch. Dvořákem pokračuje 
- dva projekty, které spolu sousedí a měly by na sebe navazovat, nespolupracují; 

architekt Dvořák se rozešel se svým společníkem, protože se nedokázali shodnout na 
tom, jakým způsobem má navazovat projekt Bedřichovice nad Temží na projekt 
Rekonstrukce kulturního domu 
Ing. Leplt dodal, že tento požadavek byl součástí zadání 

ZM bere na vědomí zprávu osadního výboru bez hlasování. 
 
 
ad 13. Diskuse členů ZM 
Mgr. Novák  

- při odchodu dětí ze školní družiny chybí odpadkové koše a lavičky k posezení; Ing. 
Leplt – odpadkové koše jsou již vybrány a budou k dispozici příští týden; starostka – 
umístění laviček bere jako podnět ke zvážení 

p. Zycháček 
- upozornil na administrativní chyby v minulém zápisu (bod č. 7 a č. 17) 
- účastnil se projednávání s občany k projektu ulice Jiráskova; není přesvědčen, že se 

občané dohodli; 
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- ad odvolání ředitele ZŠ – již rok před volbami se Čisté Šlapanice netajily, koho 
odvolají 

- žádost místostarosty o zaslání připomínek předem podmiňuje pan Zycháček zasláním 
podepsaných podkladů, které jsou určeny pro jednání ZM  

- ad převedení části pozemků na Brněnských Polích:  Ing. Seidlová již dříve předložila 
tuto záležitost do rady města. Na dotaz pana Zycháčka, zda musí město toto převzít, 
sdělila Ing. Seidlová, že ano. Ovšem druhý den po konání rady města oba 
místostarostové si ověřili ve smlouvách, že k převzetí může dojít až po dokončení 
celého komplexu. Proto se to nedostalo do programu zasedání zastupitelstva. 
Domnívá se, že rada města toto rozhodnutí revokovala.  

- jaké je hospodaření společnosti SATESO; místostarosta odpověděl, že hospodaření 
je kladné 

Starostka 
- článek se snažil vysvětlit postup rady města  
- nesouhlasí s tvrzením o přítomnosti více opilých seniorů při jednání s občany ulice 

Jiráskova  
- ad Brněnská pole – může se stát, že informace předávané radě města nemusí 

odpovídat realitě  
Ing. Zmeškal 

- žádá finanční výbor zveřejnit na webu města přidělení dotací organizacím a spolkům. 
doc. Novák  

- poděkoval za pokračování dostavby čisticího zařízení 
- žádá zaprotokolovat: 

 Proč není dobudovaná čistička? V polovině listopadu 2014 byly připraveny 
veškeré podklady pro vydání územního rozhodnutí k výstavbě zařízení na 
filtraci amoniaku ze šlapanické skládky. Na závažnost situace jsem upozornil 
nové vedení města při předávání funkce místostarosty dne 12.11.2014. 
K zahájení výstavby zbývalo zajistit poslední administrativní krok – stavební 
povolení. Uplynulo téměř půl roku a tento jediný správní úkon není dořešen. 
Soustavně připomínám nutnost dobudování tohoto zařízení, aby se předešlo 
ekologickým a ekonomickým škodám (hrozí vrácení dotace). Přesto se mi 
zatím nedostalo přesné informace, proč tento úkon trvá tak dlouho a zařízení 
se již nedokončuje? 

 navrhuje dořešení přejmenování části ulice Dlouhé 

 dotazuje se, zda proběhlo výběrové řízení na ředitele Satesa 

 zda vedení města vyvolalo jednání se společností TESCO 

 upozornil na reklamu na budově prodejny Albert, která oslňuje přijíždějící 
vozidla po ulici Čechově 

Místostarosta 
- přejmenování části ulice Dlouhé projednáno na schůzi rady města a s paní Láskovou; 

došlo ke shodě na přejmenování 
- výběrové řízení na funkci ředitele Satesa proběhlo; přihlásilo se 9 uchazečů a 5 

uchazečů bylo přizváno na osobní pohovor; výběrová komise doporučila uzavřít 
pracovní smlouvu s panem Paláskem na 1 rok  

Starostka 
- ad TESCO: obchodní řetězec TESCO pozastavil výstavbu obchodních center v ČR 
- ad reklamní panel: pokusíme se to řešit z pozice města 
- nesouhlasí s výtkou k přístupu nového vedení města při dobudování čističky – k 

prudkému navýšení amoniaku došlo v minulém volebním období; žádá vyčkat na 
výsledky kontrol 

- město přijímalo odpad, ale bude těžké stanovit odpovědnost 
doc. Novák 

- fa REMET ukládala na skládku 12 let; čpavek se začal objevovat v letech 2010 – 
2012 

Mgr. Novák  
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- připomněl, že ve Šlapanickém zpravodaji vyzval občany, aby poslali nějaké fotografie 
a podněty pracovní skupině kontrolního výboru k záležitosti skládky 

p. Zycháček 
- dotázal se, proč se uzavírání smlouva s panem Paláskem na 1 rok 

Místostarosta 
- smlouva na dobu určitou je standardní věc 

p. Sova 
- dodal, že běžný standard je zkušební doba na 3 měsíce 
- dotázal se na výsledek šetření, které začalo na podnět letáčku pana Horáčka 

Starostka 
- výsledek šetření zatím ještě není k dispozici 

pí Králová 
- dotázala se, zda bude ve Šlapanicích obchodní středisko Billa 

p. Karásek 
- Billa potvrdila svůj zájem a jedná s majitelem pozemků na odkoupení 
- Penny má zájem o lokalitu naproti čerpací stanice Shell 

p. Sova 
- dotázal se, zda jsou z těchto jednání pořizovány zápisy;  

p. Karásek – zápisy se nepořizují 
- upozornil na nebezpečně uložené kameny v zatáčce ulice Tuřanka 

p. Vavro 
- dotázal se, kolik občanů se zúčastnilo ankety, jejíž závěr byl v článku „“Informovanost 

se zlepšila, míní občané“ ve Šlapanickém zpravodaji a na jaké otázky odpovídali. 
Starostka – paní Nevrklová sdělí odpověď. 

- upozornil na chybně zveřejněnou informaci o konání hodů v Bedřichovicích. 
Starostka – je to informace s výhradou změny. 

- je vedení města odhodláno pokračovat v realizaci cyklostezky a zařadit stavbu 
do plánu investičních akcí příštího roku 
Starostka – nevidí důvod, proč by akce neměla být zařazena do rozpočtu příštího 
roku; zastupitelé budou mít možnost jej připomínkovat 

p. Horák Pavel 
- upozornil na to, že v případě nepřítomnosti starostky nebo místostarosty na schůzi 

rady města by měl podepisovat zápis jiný člen rady města 
Starostka – požádala, aby zastupitelé zasílali svoje připomínky formálního rázu e-
mailem či  telefonicky  

p. Zycháček 
- tlumočil dotazy občanů, kteří se ptají, zda bude pokračovat odvolávání pracovníků 

úřadu 
Starostka – dotaz bere na vědomí 

p. Horák Pavel 
- ad odvolání ředitele ZŠ Mgr. Skočovského – hodnotil též velmi pozitivně jeho práci při 

rekonstrukci základní školy a vyslovil mu poděkování 
Starostka – zásadní informace o odvolání ředitele je špatné hospodaření s penězi. 

  
 
V 19:08 hodin vyhlásila starostka desetiminutovou přestávku. 
Pokračování schůze v 19:19 hodin.  
 
 
 
ad 14. Diskuse občanů 
p. Cupák 

- myslí, že není problém vyhledat záznamy ohledně skládky – jaký materiál se tam 
navážel 

- hodnotil pozitivně informovanost občanů a diskusi 
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- upozornil na propadlý poklop na cyklostezce k Ponětovicím  
Starostka – propadlý poklop budeme řešit v rámci operativní porady. 

Místostarosta 
- při každém novém návozu musí doložit dodavatel složení materiálu 

doc. Novák 
- doplnil, že skládka je monitorována 2x ročně; veškeré materiály splňují podmínky; 

problém spočívá v přítomnosti vody 
p. Petřík  

- potvrzuje slova doc. Nováka; seznámil se totiž s revizními zprávami 
Ing. Hýbela 

- hodnotí kladně rozhodnutí města, že ustavilo ředitele Satesa, který se může věnovat 
problému skládky na plný úvazek 

Ing. Pecl 
- hodnotí pozitivně průběh jednání zastupitelstva – cílená debata je ve prospěch 

občanů 
pí Strnadová 

- dotazuje se na dotace na kompostéry 
Starostka - byla podána žádost o dotaci; místostarosta – neuvažuje se o snížení 
počtu velkých kompostérů 

p. Cupák 
- poděkoval paní starostce za sdělení důvodů, pro které byl odvolán ředitel základní 

školy 
- dotázal se na důvody, pro které odešel tajemník z funkce tajemníka (zmínil letáček 

pana Horáčka – nesrovnalosti ve vyznačování docházky) 
Starostka – zrekapitulovala důvody rozvázání pracovních poměrů: Ing. Slaný – 
odchod do starobního důchodu; Ing. Šmídová – ve zkušební lhůtě (pochybení při 
sestavování rozpočtu); Ing. Hrabálek – rozdílný pohled na vedení úřadu 
Ing. Hrabálek – vysvětlil důvody vyznačování ukončení pracovní doby pomocí 
elektronického docházkového systému na MěÚ Šlapanice. 

 
 
 
 
ad 15. Závěr 
Starostka pozvala přítomné na úklid katastru v sobotu 25.04.2015. Sraz je v 8:30 hodin 
v městském parku.  V 19:44 hodin ukončila starostka 3. zasedání zastupitelstva města. 
 
Zapsala: Štěpánka Benadová 
 
 
 
 
 
 Vítězslav Šudák            Pavel Horák 
ověřovatel zápisu         ověřovatel zápisu  
 
 
 

 Mgr. Michaela Trněná 
    starostka města Šlapanice 


